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Onderwerp : Afvalheffing

Datum : 5 november 2018

Ingediend
- door
- naar aanleiding van

: WD-fractie/CDA-fractie
: behandeling van de begroting 2019

De raad van de gemeente Heeze-Leende in openbare vergadering bijeen op 25 juni 2018

Kennis genomen hebbend van:
• De stijging van de kosten voor af alverwerking en de bijhorende tarieven voor onze burgers
• Het voordeel van 87.000 euro dat de gemeente behaalt op de afvalheffing door herijking van het tarief

Overwegende dat:
• Heeze-Leende al jaren hoog zit in de lokale lasten voor onze burgers
• Het bij deze forse lastenverhoging voor onze burgers ongewenst is naast de verwerking van de hogere

verwerkingskosten ook de kostendekkendheid te verhogen
• De doelstelling van toetreding tot BLINK een daling van verwerkingskosten was en de plotselinge forse

tariefsverhoging daar niet bij past en tot een heroverweging van de samenwerking moet leiden

roept het college op:
• om zich in te zetten om de afvalverwerkingskosten zo snel mogelijk weer naar beneden te brengen
• bij de vaststelling van de tarieven in december ook alternatieven toe te voegen waarbij we een voorschot

nemen op de gewenste kostendaling.

En gaat over tot de orde van de dag.

Visie/antwoord college

Conclusie

Stemming

Behoort bij beslui  van de raad van de
gemeente Heeze-Leende d.d, S   ~ 2ot $
Mij bekend,

Uitslag

c , 7%c /9 ls< £>




